



Municipalité du Canton de Havelock

481, route 203, Havelock, Québec J0S 2C0

Téléphone: 450-826-4741 / télécopie: 450-826-4800

dg@mun-havelock.ca

**AVIS PUBLIC
AVIS DE PROMULGATION**

AVIS PUBLIC, est par la présente donné qu'à sa séance ordinaire du 7 février 2022, le Conseil municipal de la Municipalité du Canton de Havelock a adopté :

- Règlement numéro 322 édictant un code d'éthique et de déontologie des élus-es municipaux
- Règlement no. 323 édictant un code d'éthique et de déontologie des employés de la Municipalité du Canton de Havelock

Les règlements peuvent être consultés au bureau de la Directrice générale et greffière-trésorière de la Municipalité du Canton de Havelock, situé au 481, route 203 à Havelock, et ce durant les heures d'ouverture du bureau municipal.

**PUBLIC NOTICE
NOTICE OF PROMULGATION**

PUBLIC NOTICE, is hereby given that at its regular meeting of February 7, 2022, the Municipal Council of the Municipality of the Township of Havelock adopted:

- By-law number 322 enacting a code of ethics and professional conduct for elected municipal officials
- By-law No. 323 enacting a Code of Ethics and Professional Conduct for Employees of the Municipality of the Township of Havelock

The by-laws may be consulted at the office of the Director General and Clerk-Treasurer of the Municipality of the Township of Havelock, located at 481, route 203 in Havelock, and this during the opening hours of the municipal office.

Donné à Havelock, le 9 février 2021, GIVEN on February 9th 2021,

Mylène Vincent,
Directrice générale et greffière-trésorière